

# הטיפולים המיוחדים אל ג'ארדי סג'א, מרייזאן ים המלח

## חבילות טיפולים ליחיד

- מהים באהבה** ●  
פילינג גוף באמצעות קריסטלים מהים (30 דקות), עטיפת גוף באצות ים (45 דקות) ועיסוי שוודי קלאסי (45 דקות)  
₪ 850
- התרגעות** ●  
עיסוי בשמן חם ובתמציות שמנים ארומאטיים (60 דקות), החדרת לחות בניחוח דבש (20 דקות) ורפלקסולוגיה (30 דקות)  
₪ 700
- התחדשות** ●  
עיסוי מכף רגל ועד ראש (75 דקות) והחדרת לחות בניחוח אפרסק (20 דקות)  
₪ 650
- התרעננות** ●  
עיסוי רקמות עמוק / קלאסי שוודי (60 דקות), טיפול Cryo Tonic לרגליים עייפות (30 דקות)  
₪ 650
- טיפול הבית** ●  
קרצוף הגוף בכפפה ובמגבת חמה (30 דקות) וטיפול באבנים חמות / אירוודה (60 דקות)  
₪ 600
- ערב קסום בספא** ●  
בואו ליהנות ולהירגע בספא לילי באווירה רומנטית וייחודית הכוללת: עיסוי שוודי קלאסי בשמן שקדים חם 60 דקות, אמבט שמנים זוגי לבנדר - וניל 30 דקות, שמפניה מבעבעת, חדר התרגעות עם כיבוד קל.  
₪ 1000  
לזוג

## חבילות טיפולים לזוג

- חוויה זוגית** ●  
עיסוי שוודי קלאסי (50 דקות) ואמבט חלב קליאופטרה (20 דקות)  
₪ 700
- זיכרונות מהודו** ●  
עיסוי אירוודה (60 דקות) ואמבט פצ'ולי וניל (20 דקות)  
₪ 850
- וורדים בלבן** ●  
עיסוי אינדיאני באבנים חמות (60 דקות) ואמבט מי ורדים (20 דקות)  
₪ 850
- הרקיע השביעי** ●  
עיסוי מכף רגל ועד ראש (75 דקות) ואמבט חלב קליאופטרה (20 דקות)  
₪ 950
- ניחוח טבע** ●  
פילינג גוף דבש ושקדים (30 דקות), עיסוי משולב / שוודי (50 דקות) ואמבט לבנדר (20 דקות)  
₪ 1150

## להשלמת המראה

- מניקור ופינוק לידיים** ●  
מניקור, פילינג עדין להסרת תאים מתים ומסכת פרפין חמה לחידוש וריכוך כפות הידיים.  
₪ 180 דקות 50
- פדיקור רפואי** ●  
אמבט שמנים, החדרת לחות ופילינג ממלחים ומינרלים המיועד לריכוך העור ולטיפול בבעיות רפואיות ספציפיות.  
₪ 280 דקות 50
- פדיקור ופינוק לרגליים** ●  
פדיקור ועיסוי בכפות הרגליים.  
₪ 180 דקות 50

חבילות הטיפולים מתבצעות בסוויטות ליחיד / לזוג.  
בהזמנת חבילת טיפולים תיהנו גם מחדר התרגעות מפנק ומכיבוד קל הכולל תה צמחים, שתייה קלה, עוגיות הבית ופירות.

## לתשומת לבכם:

- \* המחירים נקובים בש"ח וכוללים מע"מ.
- \* הכניסה לספא מגיל 16 ומעלה.
- \* יש להגיע לקבלת הספא 15 דקות לפני הטיפול. במקרה של איחור משך זמן הטיפול יקוצר.
- \* ניתן לשלם באמצעות כרטיס אשראי או מזומן, חיוב חדר ניתן לבצע לאחר פתיחת אשראי בקבלה
- \* חלוק יינתן ללא חיוב - תמורת פיקדון בלבד בהזמנת טיפול, יש לדאוג לפתיחת אשראי בקבלה.
- \* השכרת חלוק 30 ש"ח + פיקדון - יש לדאוג לפתיחת אשראי בקבלה.
- \* ניתן לקבל, ציוד למגרש טניס, סקווש וטניס שולחן תמורת פיקדון של תעודה מזהה.
- \* רצוי להגיע בחלוק ונעלי בית, לטיפולי שיאצו ותאינדי בביגוד קל ונוח.
- \* שינוי שעת הטיפול או סוג הטיפול יתאפשר עד 4 שעות לפני הטיפול.
- \* ביטול טיפול באותו היום, יחויב ב- 50% מהסכום, אי הגעה ללא הודעה - יחויב במלואו.
- \* אורח שהזמין טיפול בספא זכאי ליהנות מכל מתקני הספא כשעה לפני הטיפול.
- \* יש ליידיע את צוות הקבלה והמטפל על מגבלות רפואיות, במידה וטיפול לא יתבצע בשל מגבלה רפואית יתואם טיפול חלופי.
- \* התנהגות הלקוח: מטפל יפסיק טיפול בכל שלב בו ירגיש כי התנהגות הלקוח אינה הולמת.

אין כפל מבצעים.

המלון שומר לעצמו את הזכות לבצע שינויים הן בתפריט והן במחירון בכל עת.

**הזמנת טיפולים: בדלפק קבלת הספא**

**ניתן לחייג מהחדר לשלוחות 200,202,403**

**לחיוג מבחוץ 08-6591202 פקס: 08-6591204**

**דואר אלקטרוני ds\_spar@fattal.co.il**

## Special treatments from the Gallery Spa, Meridien, Dead Sea

### Treatment packages for individuals

- 🕒 **From the Sea with love**  
Body peeling with sea crystals (30 minutes) seaweed body wrap (45 minutes) and classic Swedish massage (45 minutes) NIS 850
- 🕒 **Relaxation**  
Massage with hot oil and aromatic oil essence (60 minutes), honey-scented moisturization infusion (20 minutes) and reflexology (30 minutes) NIS 700
- 🕒 **Revival**  
head to toe massage (75 minutes), nourishing body treatment with peach ( 20 minutes ) (instead of renewal ) NIS 650
- 🕒 **Refreshing**  
Deep tissue massage/classic Swedish (60 minutes), Cryotonic treatment for tired feet (30 minutes) NIS 650
- 🕒 **Home Treatment**  
Body scrub with a glove and hot towel (30 minutes) and treatment with hot stones/Ayurveda (60 minutes) NIS 600
- 🕒 **Magical "spa" nights**  
come and experience a magical night at the "gallery spa" in unique& romantic atmosphere just for you, which includes: Classic Swedish massage ( 60 min ) Lavender-vanilla Jacuzzi bath ( 30 min ) Robe, slippers, champagne & entrance to the relaxation room. NIS 1000  
for couple

### Treatment packages for couples

- 🕒 **Double delight**  
Classic Swedish massage (50 minutes) and a Cleopatra Bath (20 minutes) 700 NIS
- 🕒 **Remembrances of India**  
Ayurveda massage (60 minutes) and a Patchouli Vanilla Bath (20 minutes) 850 NIS
- 🕒 **Roses in White**  
Indian massage with hot stones (60 minutes) and a Rosewater bath (20 minutes) 850 NIS
- 🕒 **Seventh Heaven**  
All over massage (75 minutes) and a bath in Cleopatra's milk (20 minutes) 950 NIS
- 🕒 **The Fragrance of Nature**  
Honey and almond body peel (30 minutes) combination massage/ Swedish (50 minutes) and a Lavender bath (20 minutes) 1150 NIS

### Manicures and pedicures

- 🕒 **Manicure and a treat for the hands**  
Manicure, gentle peeling to remove dead cells and a hot paraffin mask to reinvigorate and soften the palms 50 minutes 180 NIS
- 🕒 **Medical pedicure**  
Oil bath, moisturization infusion and peeling with minerals and salts designed to soften the skin and treat specific medical problems. 50 minutes 280 NIS
- 🕒 **Pedicure and a treat for the feet**  
Pedicure and sole massage. 50 minutes 180 NIS

• The treatment packages are performed in single/double suites • Those ordering a treatment package will also be able to enjoy the luxury of the Relaxation Room and refreshments including teas, soft drinks, home-made cakes and fruit.

### Please Note:

- Prices are denoted in New Israeli Shekels and include V.A.T.
- Entrance to the Spa is for 16 years of age and over.
- You should arrive at the Spa 15 minutes before your treatment. In the event of late arrival, the treatment will be curtailed.
- Payment can be made by credit card or in cash. The charge can be debited to your room after a line of credit has been opened at reception.
- A robe will be provided without charge for which a deposit (only) is required when ordering the treatment and for which a line of credit should be opened with reception.
- Hiring a robe is NIS.30 + the deposit - for which a line of credit should be opened with reception.
- Tennis, squash and table-tennis equipment is available, to be secured by leaving personal identification.
- It is recommended that you come in a robe and slippers and for Shiatsu and Thai treatments, that you come in light, comfortable clothing.
- You may change the time or type of treatment up to 4 hours prior to the treatment.
- You will be charged 50% of the total cost of the treatment if you cancel on the treatment day. You will be charged the full price if you fail to arrive without giving prior notification.
- A Guest who has ordered a treatment at the Spa is entitled to make use of all the Spa's amenities for about one hour prior to their treatment.
  
- You should let the staff at reception and the therapist know about any medical restrictions, and if a treatment cannot be provided due a medical restriction, an alternative treatment will be coordinated.
- The client's conduct: the therapist will discontinue the treatment at any point at which it is felt that the client's conduct is inappropriate.

No doubling-up of promotional offers.

The Hotel reserves the right to make changes both in the list of treatments and in the prices, at any time.

Ordering treatments: at the Spa reception desk

**Contact can be made from your room to extension numbers – 200, 202, 403**

**To contact from outside the Hotel – 08-6591202 fax: 08-6591204**

**Email: [ds\\_spar@fattal.co.il](mailto:ds_spar@fattal.co.il)**

## Фирменные процедуры, предлагаемые “Спа-Гэлэри” в отеле “Меридиан” на Мертвом море

### Пакеты процедур для одного человека

- **“Из моря с любовью”**  
Пилинг тела морскими кристаллами (30 минут), обертывание морскими водорослями (45 минут), классический шведский массаж (45 минут) 850 шекелей
- **“Релаксация”**  
Массаж горячим маслом с ароматическими маслами (60 минут) глубокое увлажнение кремом с медовым ароматом ( 20 минут )  
Рефлексология (30 минут) 700 шекелей
- **“Обновление”**  
Массаж от макушки до ступней (75 минут) глубокое увлажнение кремом с ароматом персика (20 минут) 650 шекелей
- **“Бодрость”**  
Массаж глубоких тканей/ классический шведский массаж (60 минут), процедура Cryo Tonic для усталых ног (30 минут) 650 шекелей
- **Фирменный пакет**  
Растирание тела специальной рукавицей и горячим полотенцем (30 минут), массаж горячими камнями/Аюрведа (60 минут) 600 шекелей
- **“Волшебный вечер”**  
Массаж (60 минут)  
Ванна с ванильным маслом (30 минут) Шампанское  
1000 шекелей.

### Пакеты процедур для пар

- **Удовольствие для двоих**  
Классический шведский массаж (50 минут) и молочная ванна “Клеопатра” (20 минут). 700 шекелей
- **“Воспоминания об Индии”**  
Массаж Аюрведа (60 минут) и ванна с пачули и ванилью (20 минут) 850 шекелей
- **“Розы на белом”**  
Индийский массаж горячими камнями (60 минут) и ванна с розовой водой (20 минут). 850 шекелей
- **“Седьмое небо”**  
Массаж от макушки до ступней (75 минут) и молочная ванна “Клеопатра” (20 минут) 950 шекелей
- **“Ароматы природы”**  
Пилинг тела с медом и миндалем (30 минут), комплексный массаж/ шведский массаж (50 минут) и лавандовая ванна (20 минут) 1150 шекелей

### Маникюр и педикюр

- **Маникюр и особый уход за руками**  
Маникюр, деликатный пилинг для удаления отмерших клеток, горячая парафиновая маска для обновления и смягчения кожи рук 50 минут 180 шекелей
- **Медицинский педикюр**  
Ванночка с маслами, глубокое увлажнение и пилинг с солями и минералами, предназначенное для смягчения кожи и работы с индивидуальными медицинскими проблемами клиента 50 минут 280 шекелей
- **Педикюр и особый уход для ступней**  
Педикюр и массаж ступней 50 минут 180 шекелей

- Пакеты процедур для одного/ на пару выполняются в свитах.
- При заказе пакета вы также сможете расслабиться в комнате отдыха, где вам будет подано легкое угощение, включающее цветочный чай, легкие напитки, домашнее печенье и фрукты.

### Доводим до вашего сведения:

- Цены указаны в шекелях и включают НДС.
- Вход в СПА разрешен лицам старше 16 лет.
- Следует прийти на стойку регистрации СПА за 15 минут до начала процедуры. В случае опоздания продолжительность процедуры будет сокращена.
- Возможна оплата кредитной карточкой или наличными. Можно включить стоимость процедур в общий счет за номер, указав номер кредитной карточки.
- При заказе процедуры халат выдается бесплатно, в обмен на депозит. Следует указать номер кредитной карточки на регистрационной стойке.
- Аренда халата – 30 шекелей + депозит. Следует указать номер кредитной карточки на регистрационной стойке.
- Можно арендовать оборудование для игры в теннис, сквош и настольный теннис, оставив в качестве депозита удостоверение личности.
- Желательно прийти в халате и тапочках, а на шиацу и тайский массаж – в легкой и удобной одежде.
- За отмену процедуры в день процедуры взимается 50% от стоимости. Если вы не пришли на процедуру и не отказались от нее, вам придется оплатить ее полностью.
- Гость, заказавший процедуру в СПА, может пользоваться всеми объектами СПА за час до процедуры.
- Следует проинформировать администрацию СПА и лицо, осуществляющее процедуру, об ограничениях, связанных с состоянием здоровья. В случае отмены процедуры из-за таких ограничений вам будет предложена альтернативная процедура.
- Поведение клиента: лицо, выполняющее процедуру, может прервать ее в любое время, если сочтет, что клиент ведет себя неподобающим образом.

Скидки не суммируются.

Гостиница сохраняет за собой право в любое время вносить изменения как в список процедур, так и в их цены.

**Заказ процедур: стойка регистрации СПА (внутренние телефоны 200, 202, 403;  
телефон для обычного набора: 08-6591202, факс: 08-6591204).  
Электронная почта: ds\_spar@fattal.co.il**